
  

Zapisnik 
1. redne seje članov Sveta staršev 2. osnovne šole Slovenska Bistrica  

23. 9. 2024 ob 17.00,  učilnica N20 
 
Prisotni: 17 predstavnikov staršev 
Odsotni: 2 predstavnika staršev  
 
Dnevni red: 
  

1. Konstituiranje sveta in izvolitev predsednika/ce ter podpredsednika/ce Sveta staršev 
2. Poročilo o delu šole v šolskem letu 2023/24 
3. Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2024/25 
4. Predstavitev in potrditev posodobljenih aktov šole 
5. Izvolitev predstavnika/ce Sveta staršev v Svet zavoda. 
6. Razno ter pobude in predlogi članov Sveta staršev. 

 
K TOČKI 1  
Ravnateljica je po uvodnem pozdravu in ugotovitvi sklepčnosti predstavila predstavnike staršev, ki so bili 
izvoljeni v Svet staršev po oddelčnih skupnostih za šolsko leto 2024/2025. 
 
Razred PRIIMEK, IME  Razred PRIIMEK, IME 

1.A HORVAT BOŽIDAR  6.A HREN JERNEJ 

1.B PUŠNIK BREZNIK TINA  6.B ROMIH ALENKA 

2.A FERME MAKSIM   7.A ŽMAHER HRIBERNIK ANDREJA 

2.B KNEZ REBEKA  7.B ŠKET KSENIJA 

3.A JAMNIKAR PETRA  8.A BREZOVNIK SIMON 

3.B REGORŠEK URŠKA  8.B KORENT UREK ŠPELA 

4.A VINDIŠ MAJA  9.A KORES ALEKSANDRA 

4.B ČEBULJ GREGOR  9.B STREHAR NINA  

5.A REPOLUSK LUKA    
5.B ZIDOVNIK JASMINA    
5.C METUL MARTINA    

 
Člani Sveta staršev so bili povabljeni h glasovanju za potrditev predlaganih predstavnikov oddelkov v Svet staršev za 
obdobje 1. 9. 2024 – 31. 8. 2025. Predlagani predstavniki so bili soglasno potrjeni. 
 
SKLEP 1: 
Svet staršev je z glasovi vseh prisotnih na seji potrdil mandate predlaganih predstavnikov oddelkov v Svet staršev 
za obdobje 1. 9. 2024 – 31. 8. 2025. 
 
Po potrditvi mandatov, je ravnateljica člane sveta povabila, da predlagajo kandidate za predsednika/co Sveta staršev  
za obdobje 1. 9. 2024 – 31. 8. 2025. 
 
Za predsednico je bila predlagana Špela Korent Urek, ki je predlog za kandidaturo sprejela, sledilo je glasovanje, kjer 
je bila s strani članov soglasno potrjena. 
 
SKLEP 2: 
Svet staršev je z glasovi vseh prisotnih na seji potrdil  za predsednico Sveta staršev  za obdobje   
1. 9. 2024 - 31. 8. 2025 Špelo Korent Urek. 
 
Po izvolitvi  predsednice Sveta staršev je  ravnateljica vodenje seje predala novoizvoljeni predsednici.  
 



  

V nadaljevanju so bili člani povabljeni k podaji predlogov za podpredsednika/co. Predlagan je bil Simon Brezovnik, ki 
je predlog sprejel.  
 
Sledilo je glasovanje k predlogu za podpredsednika Sveta staršev. Simon Breznik je bil soglasno potrjen.  
 
SKLEP 3: 
Svet staršev je z glasovi vseh prisotnih na seji potrdil  za podpredsednika Sveta staršev za obdobje  
1. 9. 2024 – 31. 8. 2025  Simona Brezovnika. 
 
Predsednica je v potrditev podala tudi predlog komuniciranja za potrebe delovanja v Svetu staršev in sicer po 
elektronski pošti in telefonu posameznih članov, kar so člani soglasno potrdili z dvigom rok. 
 
SKLEP 4: 
Svet staršev je soglasno na seji potrdil način komuniciranja s člani, za potrebe delovanja v Svetu staršev in sicer 
po elektronski pošti in telefonu. 
 
K TOČKI 2  
Ravnateljica je bila s strani predsednice povabljena k predstavitvi Poročila od delu šole v šolskem letu 2023/2024.  
Povedala je, da so zastavljeni cilji bili doseženi, da je bil LDN je v preteklem letu uspešno izpeljan .  
 
Predstavljeno je bilo: število oddelkov in učencev, učni uspeh učencev, realizacija izbirnih predmetov, uspeh na NPZ -
jih, dnevi dejavnosti, interesne dejavnosti, projekti (Erasmus, Pešbus, Knjižnica, Teden otroka, Spirit, Stop nasilju, 
Teden pisanja z roko…), delavnice za nadarjene (prireditve, nočitve, gledališče, natečaji, tabor, tekmovanja, 
ekskurzija v London), šole v naravi (Čatež, Rogla, Fiesa), , intenzivne pevske vaje, sodelovanje s starši-govorilne ure, 
roditeljski sestanki, bralna značka, tekmovanja (podrobnosti so bile posredovane v prilogi vabila). 
 
Uspeh na NPZ-jih je bil 6. razredu pri dveh predmetih (MAT, ANG) nad slovenskim povprečjem, pri slovenščini pa 
malo pod povprečjem. V 9. razredu pa smo na ravni šole bili pri vseh predmetih (SLJ, MAT, ZGO) nad slovenskim 
povprečjem.  
Predstavljeno je bilo tudi, kako delovati naprej, da bi v 6. razredu rezultat pri slovenskem jeziku še izboljšali. 
Poudarjena je bila bralna pismenost kot ključna naloga za izboljšavo, vsi učitelji bodo delali na izboljšavi le-te, 
povabljeni pa so bili starši k družinskemu branju ter k spodbujanju branja njihovih otrok in tako k prispevanju k 
bralni pismenosti in bralne kulture otrok.  
 
Ob koncu predstavitve se je ravnateljica zahvalila vsem, ki so z nami soustvarjali ali nas podpirali ter vsem, ki so 
sodelovali pri nastajanju tega poročila. Zaključila je z željo, da se sodelovanje nadaljuje v razumevanju, dobri 
komunikaciji in medsebojnem spoštovanju ter zaupanju, da na poti k novim izzivom v prihodnosti stopimo skupaj z 
roko v roki. 
 
Po predstavitvi je predsednica povabila vse prisotne člane k razpravi. 
 
Izražena je bila pohvala za uspeh pri nacionalnih preverjanih znanja.  
 
Sledilo je glasovanje k pozitivnemu mnenju k Poročilu o delu šole v šol. letu 2023/2024. 
 
SKLEP 5: 
Svet staršev je z glasovi vseh prisotnih na seji podal pozitivno mnenje k Poročilu o delu šole v šol. letu 2023/2024. 
 
K TOČKI 3  
Predsednica je ravnateljico povabila še k predstavitvi Letnega delovnega načrta šole za šolsko leto 2024/2025. 
 
Predstavitev je začela z vizijo in ciljem šole, ki se glasi: »Učenec, ki bo veliko znal in se bo veselil življenja.«  



  

Predstavila je izhodišča iz Letnega delovnega načrta šole 2024/2025: število učencev in oddelkov na šoli, šolski 
koledar, dneve dejavnosti, ocenjevalna obdobja, počitnice, projekte, v katerih šola sodeluje (med njimi so bili še 
posebej izpostavljeni novi projekti (Digitalna transformacija izobraževanja za trajnostno prihodnost – UTRINKI; 
Mreženje šol za kakovost, Erasmus+, Mreže učečih se šol), govorilne ure, željeno postopnost v postopkih reševanja 
težav (učitelj-razrednik-šolska svetovalna služba-ravnateljica), roditeljski sestanki … 
Novosti v letošnjem šolskem letu so: RaP, obvezni prvi tuj jezik v 1. razredih, NPZ v 3. razredu, novi pogoji za vpis v 
srednjo šolo. 
 
Zaključila je z obljubo, da se bodo otroci v šoli vsak dan naučili nekaj novega. Nekaj bodo prinesli domov v svojih 
rokah, nekaj v svojih glavah in nekaj v svojih srcih.  
Podrobnosti so bile posredovane v prilogi vabila. 
 
Po predstavitvi je predsednica povabila vse prisotne člane k razpravi.  
 
Podano je bilo vprašanje, kako je z opravičevanjem pri dejavnostih v razširjenem programu (RaP)? Ravnatelica je 
pojasnila, da starši posebej ne rabijo opravičevati dejavnosti, dovolj je, da otrok sam pove, zakaj ni prišel . 
 
Ravnateljica je tudi povedala, da je prvi mesec v Rap-u zelo »turbolenten« in da je vsak ponedeljek do sedaj bil 
sestanek z učitelji, kjer so analizirali delo preteklega tedna v Rap-u in podali predloge izboljšav. 
Pojasnila je tudi, da se šola ni za RaP odločila prostovoljno, ampak je bila za izvajanje le-tega izbrana. 
 
Predlog staršev je bil, da bi športne aktivnosti v Rap-u izvajali časovno prej.  
 
V nadaljevanju je sledilo glasovanje k pozitivnemu mnenju k Letnemu delovnemu načrtu šole za šolsko leto 
2024/2025, ki je bil s strani članov soglasno potrjen. 
 
SKLEP 6: 
Svet staršev je z glasovi vseh prisotnih na seji podal pozitivno mnenje k Letnemu delovnemu načrtu šole za šolsko 
leto 2024/2025. 
 
K TOČKI 4  
Sprva je bila k predstavitvi Pravil šolske prehrane 2. OŠ Slovenska Bistrica povabljena organizatorka šolske 
prehrane, Alenka Mikolič. Predstavila je vsebino pravil, cilje, uporabnike šolske prehrane, njeno organizacijo, 
skupino za prehrano, prijavo, odjavo ter preklic šolske prehrane, ceno, subvencioniranje, evidentiranje in nadzor 
nad koriščenjem obrokov, seznanitev učencev in staršev, kdo so drugi uporabniki šolske prehrane, spremljanje in 
nadzor nad šolsko prehrano. 
 
Ob koncu je organizatorka šolske prehrane podala predlog, da se za potrebe predstavnika staršev v skupino 
(komisijo) za prehrano imenujeta namestnici predstavnikov 6. razreda in sicer Janja Tkavc Smogavec  in njena 
namestnica Vesao Pavlica. Prisotne člane je povabila k potrditvi. Predlog je bil soglasno sprejet. 
 
Predstavljena pravila so bila dana v razpravo, v kateri je bil podan predlog, da bi vpeljali kosilo tudi na 1. šolski dan. 
V ta namen bi bila narejena anketa in pred začetkom pouka bi bilo staršem poslano povabilo k možnosti prijave 
otroka h kosilu na 1. šolski dan. 
 
SKLEP 7: 
Svet staršev je soglasno potrdil, da se za predstavnico staršev v skupino (komisijo) za prehrano določi Janja Tkavc 
Smogavec, za njeno namestnico pa Vesna Pavlica. 
 
SKLEP 8: 
Svet staršev predlaga, da se naredi anketa, koliko otrok bi želelo imeti kosilo na 1. šolski dan in če bo število 
dovolj veliko, se bo kosilo na 1. šolski dan, po predhodnih prijavah, tudi izvedlo. 



  

 
Ravnateljica je bila pozvana k predstavitvi sprememb ostalih pravilnikov. Pojasnila je, da je pri vseh ostalih 
pravilnikih prišlo do spremembe le v preimenovanju »podaljšanega bivanja« v »razširjeni program« Vse ostalo 
ostaja nespremenjeno. 
 
Spremembe pravilnikov so bile dane v razpravo. 
Predlagano je bilo, da se v aktih poimenovanje »covid« spremeni v poimenovanje »nalezljive bolezni« 
 
Prisotni člani so bili povabljeni h glasovanju za potrditev posodobljenih aktov šole. Z dvigom rok so jih soglasno 
potrdili. 
 
SKLEP 9: 
Člani sveta staršev so soglasno potrdili posodobljene akte šole. 
 
 
K TOČKI 5:  
Sledila je izvolitev predstavnikov Sveta staršev v Svet zavoda. Predlagani so bili Jernej Hren, Luka Repolusk in Špela 
Korent Urek.  
Prisotni so bili povabljeni h glasovanju in vse predlagane soglasno podprli. 
 
SKLEP 10: 
Člani sveta staršev so za predstavnike Sveta staršev v Svet zavoda soglasno potrdili Jerneja Hrena, Luka Repoluska 
in Špelo Korent Urek. 
  
K TOČKI 6:  
Predsednica je povedala, da je prejela anonimno pošto, naslovljeno na Svet staršev, glede preteklega incidenta v 
parku v popoldanskem času, v zvezi z nasiljem.  
Izraženo je bilo mnenje, da brez akterjev nimamo pravice o tem diskutirati. 
Ravnateljica je v zvezi s tem pojasnila, da deluje v skladu s pristojnostjo in zakonodajo ter da vsi postopki tečejo v 
skladu s tem. 
 
S strani staršev je bila podana pobuda po medkulturnem povezovanju za lažje sobivanje , da ne bi v prihodnosti 
prihajalo do provokacij in nasilij. 
 
Počitniško varstvo – prisotni so izrazili pohvalo in zadovoljstvo z letošnjim počitniškim varstvom. 
 
Šoli je bila s strani predstavnikov staršev tudi ponujena pomoč pri kakšnih projektih in podobnem. 
 
Predlagano je bilo tudi, da se predsednici Sveta staršev s strani tajništva šole, za potrebe delovanja v Svetu staršev, 
posredujejo kontakti članov Sveta staršev (elektronski naslov, telefonska številka).  
Predlog je bil dan na glasovanje in soglasno podprt. 
 
SKLEP 11: 
Člani Sveta staršev so soglasno potrdili, da se predsednici Sveta staršev, ge. Špeli Korent Urek, za potrebe delovanja 
v Svetu staršev, posredujejo kontakti članov Sveta staršev 2. osnovne šole Slovenska Bistrica (elektronski naslov, 
telefonska številka). 
 
Seja Sveta staršev je bila zaključena ob 18.55 
  
 
Zapisala:        Predsednica Sveta staršev: 
Andreja Koren, poslovna sekretarka     dr. Špela Korent Urek  


